
Gemeentelijke fusie in de maak?
Recent doken in de media meermaals geruchten op over een fusie van onze gemeente. Daarin gaf men te kennen dat er 
in alle richtingen zal gekeken worden. 

De mogelijke opties lijken Zelzate – Wachtebeke, Evergem en Eeklo – Sint-Laureins 
– Kaprijke. Op de gemeenteraad van oktober werd duidelijk dat de volgende stappen 
in het fusiedossier snel zullen volgen. Om met voldoende steun en kennis van onze 
achterban naar die bewuste gemeenteraad te trekken, organiseerde N-VA Assenede 
een digitale enquête. Daar reageerden jullie massaal op, waarvoor dank!

Met de steun van het overgrote deel van de gemeenteraad vroeg de burgemeester 
om een fusieonderzoek te laten uitvoeren. Daarbij zullen alle opties worden open-
gehouden, ook de mogelijkheid om niet te fuseren. Het engagement dat de meerder-
heid aangaat, stemt ons hoopvol. Het verder onderzoeken van een fusie, met daarna 
een uitgebreide informatieronde voor de inwoners, is een goede eerste stap. We 
blijven van oordeel dat onze inwoners, eens goed geïnformeerd, hun stem moeten 
kunnen laten horen over welke richting ze uit willen met de gemeente.

In tussentijd wil N-VA Assenede ook de mensen die digitaal niet konden deelnemen de kans te geven ons te informeren 
over hun voorkeuren en bezorgdheden. Wie dat wil, kan onderstaande vragenlijst invullen en het formulier bezorgen in de 
Zelzatestraat 84 in Assenede.

Wenst u fusie? 
 Ja

 Nee

Met welke gemeente(n) wenst u een fusie? 

Wat zijn uw bekommernissen?
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Nieuwjaarsboodschap
Een bewogen en zwaar 2021 zit er al weer op. De aanhoudende gezondheidscrisis houdt het hele land in de greep. 
En dat hee�  voelbare gevolgen voor de hele samenleving. Terugkeren naar het normale leven verliep niet zoals 
gehoopt. Ons sociale leven brandt op een laag vuurtje ondanks de grote bereidwilligheid bij de Vlamingen om zich 
te laten vaccineren.

Het organiseren van die vaccinaties was een hele klus 
voor de lokale besturen. Goede samenwerkingen over 
gemeenten heen en een enorme opkomst van uiterst 
gemotiveerde vrijwilligers leidde die campagne in goede 
banen. We kunnen onze dank niet genoeg betuigen aan 
de vele vrijwilligers die ons begeleid hebben naar een 
veiligere samenleving. 

Uitdagingen van de toekomst
Naast het coronavirus worden we met nog vele uitdagingen 
geconfronteerd. Het klimaat is veranderend en dat vergt 
de nodige inspanningen. Ook die strijd zal samen moeten 
gevoerd worden. Zowel privé als professioneel zullen de 
vergroening van bepaalde processen onontbeerlijk zijn. 
Daarbij blijft het echter wel belangrijk een constructieve 
lijn aan te houden en de bevolking niet in onzekerheid 
te storten. Het federale besluit voor het sluiten van de 
kerncentrales is gestaafd op dogma’s en niet op enige we-
tenschappelijke onderbouwing die rekening houdt met de 
huidige problematiek. Het bouwen van gascentrales stoot 
op voldoende terechte tegenwind van Vlaams minister 
van Energie Zuhal Demir.

Subsidies voor Assenede
Binnen dezelfde Vlaamse Regering kregen we het voor-
bije jaar meermaals positief nieuws van Erfgoedminister 
Mathias Diependaele. Er kwamen enkele mooie subsidies 
richting onze gemeente voor de restauraties van een 
aantal van onze monumenten. We zorgen er ook voor dat 
andere monumenten niet vergeten worden. Daarbij denk 
ik spontaan aan de Antwerpse Heireweg in Oosteeklo en 

Bou 8 in Boekhoute.

Acties mét resultaat
Onze mandatarissen bleven het beste van zichzelf geven. 
De vele dossiers die op hen afkwamen, hebben ze uiterst 
professioneel opgelost. Ik wil Monique Verschorren en 
Guido Van de Veire uitdrukkelijk bedanken voor hun 
tomeloze inzet. Zij blijven de handschoen opnemen om 
uw belangen te verdedigen. Het team achter onze man-
datarissen verdient evenzeer een dikke pluim voor hun 
werk. Zo denk ik specifiek aan de actie van Rudi Steyaert 
om de ‘vergeten gemeente’ Boekhoute wat meer in de 
schijnwerpers te plaatsen. Die viel niet in dovemansoren: 
enkele van de voorgestelde initiatieven worden uitgevoerd.

Ik wil ook onze achterban bedanken voor hun vertrouwen 
in de partij. Het was de afgelopen tijd niet evident om 
de nodige ontmoetingsmomenten te organiseren. Onze 
afdeling neemt de handschoen op om jullie volgend jaar 
opnieuw te mogen ontmoeten. Ten slotte wens ik jullie 
allen een mooie eindejaarsperiode toe. Moge 2022 het 
jaar worden waarin we kunnen terugkeren naar het 
normale leven én vooral in een optimale gezondheid 
mogen verkeren.

Zalige kerst en een gelukkig 
nieuwjaar!

Cedric Pauwels
Voorzitter

assenede@n-va.be
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Halfweg onderweg met de provincie 
Na de provincieraadsverkiezingen van 2018 nam de N-VA voor het eerst bestuursverantwoordelijkheid op in de deputatie van 
Oost-Vlaanderen. Inmiddels hebben we drie jaar achter de kiezen en nog evenveel jaren voor de boeg. Tijd voor een tussentijdse 
evaluatie. 

Eerste gedeputeerde Kurt Moens:
“Een deugdelijk bestuur aan een aan-
vaardbare prijs, dat is het beproefde 
N-VA-recept. Met de deputatie kozen we 
er daarom reeds bij de start voor om de 
provinciebelastingen voor gezinnen en 
bedrijven met respectievelijk 15 en 10 
procent te laten dalen en ondertussen 
tóch ook volop te blijven investeren in 
onze provincie. We zitten wat dat betreft 
prima op koers.”

Meer zelfs. Dankzij een efficiënt bestuur 
en een correcte budgettering kan het 
provinciebestuur zelfs een stuk meer 
investeren dan oorspronkelijk gepland. 

Gedeputeerde An Vervliet:
“Ik ben erg blij dat we onze recreatie-
domeinen nog eens een extra boost van 
10 miljoen euro kunnen geven, bovenop 
de ruim 36 miljoen die reeds voorzien 
was. Onze domeinen zijn bij uitstek dé 
plek waar élke Oost-Vlaming terecht 
kan voor ontspanning in het groen, 
dichtbij huis. Maar ook in ons erfgoed 
– tenslotte één van de pijlers van onze 
identiteit – blijven we investeren met 
bijkomende middelen voor onze erf-
goedsites en het molencentrum.” 

Kurt Moens: 
“Als provinciebestuur hebben we onszelf 
bij de start van de legislatuur de stevige 
ambitie opgelegd om de provinciale 
bos- en natuurgebieden met 10 procent 
uit te breiden. Halfweg hebben we ook 
effectief al de helft van deze ambitie 
gerealiseerd met de aankoop en aanleg 
van heel wat percelen doorheen de 
provincie. We steken de komende jaren 
ook hier echter een tandje bij met een 
half miljoen extra middelen.”

Ook voor de aanpak van wateroverlast 
en -schaarste – met onder meer extra 
bufferbekkens – en voor de verdere 
toeristische uitbouw van de provincie 
worden de middelen danig opgetrokken. 
Opvallend zijn de bijkomende investe-
ringen in fietsinfrastructuur.

Kurt Moens: 
“De ondersteuning die wij bieden aan 
de gemeentebesturen bij het aanleggen 
van fietsinfrastructuur wordt duidelijk 
fel gesmaakt. Dat wij het aanvankelijke 
bedrag hiervoor van ruim 60 miljoen 
euro inmiddels hebben verhoogd naar 
75 miljoen euro, lijkt mij alleszins veel-
zeggend. Samen met de lokale besturen 

konden we de voorbije jaren al ettelijke 
kilometers fietspad aanleggen en door 
de bijkomende middelen kunnen we 
daar de komende tijd volop blijven op 
inzetten.”

An Vervliet: 
“We nemen ook consequent onze rol 
op als behoeder van het Oost-Vlaamse 
landschap, waar we voortdurend op 
zoek gaan naar het juiste evenwicht, 
bijvoorbeeld bij het plaatsen van 
windturbines. Zo werken momenteel 
aan een visie ‘Energielandschap’ voor 
het Waasland en zijn gestart met het in 
praktijk brengen van het Energieland-
schap Dender.”

Kurt Moens: 
“Het is al bij al maar een kleine greep uit 
de vele projecten en investeringen waar 
we mee bezig zijn. Dat we hierin slagen 
mét lagere belastingen én zonder extra 
schulden aan te gaan, daar mogen we 
echt wel trots op zijn. Maar het werk is 
natuurlijk nog niet af. Ook de komende 
drie jaar blijven we hard werken om 
onze N-VA-stempel op het Oost-
Vlaamse provinciebestuur te drukken.”

Onze recreatie-
domeinen zijn bij 
uitstek dé plek waar 
elke Oost-Vlaming 
terecht kan.”

www.n-va.be/assenede
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


